

香港浸會大學尖沙咀中醫藥診所 恢復門診安排



Resuming of outpatient service at
HKBU Tsimshatsui Chinese Medicine Clinic

香港浸會大學尖沙咀中醫藥診所(簡稱“尖沙咀診所”)裝修快將完成，並安排於 2024 年 4 月 25 日(星期四)恢復門診服務。

原本在尖沙咀診所服務的中醫師將會繼續提供服務。

我們為曾經帶來的不便深感抱歉。如果有任何疑問或需要進一步協助，請隨時與我們聯繫：2721 2678。

感謝各位一直以來對於浸大中醫的支持與信任!

The renovation of HKBU Tsimshatsui Chinese Medicine Clinic (i.e. TST Clinic) is nearing completion, and outpatient services will be resumed on 25th April 2024, Thursday.

The services of the CMP who were originally practicing at the TST clinic will be continued.

We apologize for any inconvenience caused. If you have any questions or need further assistance, please feel free to contact us at 2721 2678.

We would like to express our gratitude for your continuous support and trust in HKBU CM.

Thank you for your kind attention.

臨床部
Clinical Division

如中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，應以中文版本為準。

If there is any inconsistency or ambiguity between the Chinese version and the English version, the Chinese version shall prevail.